

Dana KWSP anda boleh melindungi anda dan keluarga

Ekklusif untuk Ahli KWSP

Kini anda boleh mendapatkan pelan perlindungan mampu milik - PruBSN Lindung Famili dengan menggunakan dana KWSP anda melalui i-Lindung.

Dapatkan pelan perlindungan takaful yang melindungi bukan sahaja anda tetapi juga tanggungan anda dengan jumlah perlindungan sehingga RM200,000 untuk Kematian dan Kehilangan Upaya Kekal & Menyeluruh (TPD) bermula dari RM13.80[^] setahun bagi setiap ahli yang dilindungi. Anda dan tanggungan anda juga boleh dapatkan sehingga 300% daripada Jumlah Dilindungi untuk kematian akibat kemalangan.



 PruBSN Lindung Famili

PELAN PERLINDUNGAN TAKAFUL BERTEMPOH UNTUK ANDA DAN KELUARGA

PruBSN Lindung Famili adalah pelan pembaharuan tahunan dijamin yang menawarkan perlindungan kewangan serta ketenangan minda untuk anda dan ahli keluarga anda jika sebarang perkara yang tidak diingini berlaku.

MANFAAT SECARA RINGKAS



Jaminan Pembaharuan Tahunan sehingga umur 75 tahun
Umur pada hari lahir akan datang (ANB)



Boleh dilanjutkan kepada tanggungan anda



Dari serendah RM13.80[^] setahun bagi setiap ahli yang dilindungi



Tiada tempoh menunggu. Dapatkan perlindungan sebaik sahaja ia berkuat kuasa



100% Jumlah Dilindungi sekiranya berlaku kematian atau TPD



Perlindungan tambahan sehingga 300% untuk kematian akibat kemalangan



Hanya jawab 1 soalan pengisytiharan kesihatan tanpa sebarang pemeriksaan perubatan



Sumbangan dilakukan terus daripada akaun KWSP



Akses maklumat sijil anda pada bila-bila masa, di mana-mana jua melalui PruBSN Touch

[^]Untuk perempuan bukan perokok, berumur 1 hingga 35 tahun (umur pada hari lahir akan datang), dan jumlah dilindungi sebanyak RM10,000.

PRINSIP TAKAFUL



Lebih yang boleh diagihkan

Anda berhak menerima 50% daripada lebih yang boleh diagihkan daripada Dana *Tabarru'* (jika ada) selepas setiap tahun kewangan berakhir dan PruBSN akan menerima baki 50% sebagai yuran prestasi untuk menguruskan dana.

^^Amaun lebih yang boleh diagihkan yang sebenar akan ditetapkan setiap tahun dan tertakluk pada kelulusan oleh Jawatankuasa Syariah dan Lembaga Pengaruh PruBSN.



Persetujuan untuk Saling Membantu

Pelan ini berdasarkan konsep takaful di mana semua Ahli EPF yang Dilindungi memberikan persetujuan untuk saling membantu (*Ta'awun*) antara satu sama lain semasa ditimpa kesusahan di mana penyertaannya adalah *Tabarru'at* (Kebajikan).

DAPATKAN PERLINDUNGAN KEWANGAN DENGAN PruBSN Lindung Famili



Manfaat Kematian

Menyediakan manfaat tunai sekaligus yang boleh meringankan beban kewangan sekiranya anda atau mana-mana tanggungan yang dilindungi meninggal dunia.

Peringatan: Jangan lupa untuk melengkapkan penamaan anda. Ia membantu mempercepatkan pembayaran manfaat.



Manfaat Hilang Upaya Kekal dan Menyeluruh (TPD)

Menyediakan manfaat tunai sekaligus jika anda atau mana-mana tanggungan yang dilindungi mengalami kehilangan upaya kekal & menyeluruh (TPD) semasa tempoh perlindungan.



Manfaat Kematian Akibat Kemalangan

Sehingga 300% dan boleh dibayar tambahan kepada Manfaat Kematian atas kematian akibat kemalangan seperti berikut:

Kematian disebabkan	Manfaat
Sebarang kemalangan	Tambahan 100% daripada Jumlah Dilindungi
Kemalangan semasa menggunakan kenderaan awam, lif atau kebakaran hotel dan bangunan awam	Tambahan 200% daripada Jumlah Dilindungi
Kemalangan yang berlaku di luar Malaysia	Tambahan 300% daripada Jumlah Dilindungi

Nota: Manfaat TPD dan Kematian Akibat Kemalangan akan diberikan sebelum ulang tahun sivil ahli yang dilindungi pada umur 70 tahun pada hari lahir akan datang (ANB) atau tamat tempoh sivil, mana-mana yang terdahulu.

LANGKAH MUDAH UNTUK MENDAFTAR



Muat turun aplikasi KWSP i-Akaun melalui <https://bitly.ws/Ygvp> dan log masuk ke akaun anda



Secara alternatif, anda juga boleh mengimbas kod QR di atas

i-LINDUNG

Klik pada 'i-Lindung', kemudian pilih 'Dapatkan Sebut Harga' serta isikan semua butiran

PELAN A
PELAN B

Pilih pelan perlindungan pilihan anda daripada PruBSN dan isikan maklumat yang diperlukan



Buat bayaran yang akan ditolak daripada akaun KWSP anda

Notis Penting dan Penafian:

Semua maklumat adalah betul semasa penerbitan. Diterbitkan September 2023.

Tertakluk pada terma & syarat. Risalah ini adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja. Pelan ini adalah pelan takaful bertempoh berkelompok yang boleh diperbaharui setiap tahun dan ditaja jamin oleh Prudential BSN Takaful Berhad. Untuk maklumat lanjut mengenai PruBSN Lindung Famili, sila rujuk kepada Lampiran Keterangan Produk sebelum menyertai pelan ini dan rujuk kepada terma dan syarat yang terkandung dalam Ringkasan Sivil untuk butiran mengenai ciri penting serta pengecualian yang terpakai bagi pelan ini. Anda seharusnya berpuas hati bahawa pelan ini memenuhi keperluan anda dan anda mampu membayar sumbangan yang berkenaan.